



تعرف على أميال الخليج

شركة أميال الخليج للخدمات اللوجستية بدأت عملها منذ عام 2020 وهي من إحدى الشركات الرائدة في مجال قطاع النقل والخدمات اللوجستية والتي تعمل على انتشار خدماتها لتشمل جميع أنحاء مدن المملكة العربية السعودية ودول التعاون الخليجي ودول الشرق الأوسط وذلك من خلال أسطول نقل برى وفريق عمل يعمل على أعلى مستوى من الدقة والنظام.

Gulf Miles for Logistics Services has started its work 2020, and it is one of the leading company in the field of transportation and logistics services, which works of the Kingdom of Saudi Arabia, the Gulf countries and the Middle East countries, through a land transport fleet and a team working at the highest level of accuracy, system and quality.

قيمنا

نستمد طاقتنا من القيم والمبادئ التي نعمل على ترسيخها والإيمان بها ونضعها دائماً أمام أعيننا للعمل بها.

Our Values

We derive our energy from the values and principles that we work to consolidate and believe in, and we always put them before our eyes to act upon them.

Responsibility

We always believe that the basis of our work is taking responsibility towards our customers to gain their trust and continued cooperation

Excellence

We are distinguished from others in the speed of implementation and in providing the best logistical service at the best cost to the customer

Commitment

We always strive to abide by our promises and contracts with customers, and we adhere to the regulations and procedures agreed upon with all the parties we deal with.

trustworthy

We are proud of the trust of our customers and everyone who deals with us, which makes us engage in any new business according to the name we have built in the logistics transport sector.

المسئولية

نؤمن دائماً بأن أساس عملنا تحمل المسئولية تجاه عملائنا لكسب ثقتهم واستمرار التعاون

التميز

نتميز عن غيرنا في سرعة التنفيذ وفي تقديم أفضل خدمة لوجستية بأفضل تكلفة للعميل

الالتزام

نسعى دائماً إلى الالتزام في وعودنا وتعاقدنا مع العملاء كما نلتزم بالأنظمة والإجراءات المتفق عليها مع جميع الجهات التي نتعامل معها

الثقة

نفخر بثقة عملائنا وجميع من يتعامل معنا مما يجعلنا نخوض أي عمل جديد وفق ما بنيناه من أسم في قطاع النقل اللوجستي

Vision

رؤيتنا

أن نكون من أكبر الشركات اللوجستية في المملكة العربية السعودية والتي تلبى جميع متطلبات عملائها بأحسن جوده وبأفضل سعر وفقاً لمؤشرات السوق اللوجستي بالمملكة.



To be one of the largest logistics companies in the Kingdom of Saudi Arabia, meeting all customer requirements with the best quality and at the best price, according to the Kingdom's logistics market indicators.

Mission : رسالتنا

تطوير بيئة العمل والاعتماد على التخطيط والتطوير لنعكس بها قيمنا بما يحقق أعلى عائد لنا ولشركائنا وتقديم قيمة مضافة لقطاع النقل والخدمات اللوجستية.

Developing the work environment and relying on planning and development to reflect our values in order to achieve the highest return for us and our partners and to provide added value to the transport and logistics sector.



Our Services خدمتنا

نحرص أن نوفر لك كل الخدمات في مكان واحد، حيث تجد نشاطنا الأساسي هو خدمات النقل البري بين المدن الداخلية في المملكة العربية السعودية، والمتمثل في نقل البضائع بين المدن بعضها البعض، وبين موانئ المملكة، كذلك خدمة النقل الدولي إلى دول التعاون الخليجي والشرق الأوسط.

We are keen to provide you with all services in one place, where you will find our main activity is land transport services between the internal cities in the Kingdom of Saudi Arabia, which is represented in the transportation of goods between cities to each other, and between the ports of the Kingdom, as well as international transport service to the countries of the GCC Council and the Middle East.



Types of land payloads

- المواد الغذائية الجافة والمبردة والمجمدة
- مواد البناء والمعدات
- المواد الكيماوية والأدوية
- المواد السائلة
- المواد الصلبة (الزجاج، البلاستيك، الحديد والألمنيوم)
- الأجهزة الإلكترونية.

وجميع المواد والبضائع المسموح بنقلها طبقا لقواعد وزارة النقل

- Dry, refrigerated and frozen food
- Building materials and equipment
- Chemicals and medicines
- liquid materials
- Solid materials (glass, plastic, iron and aluminium)
- Electronic devices.

and all materials and goods allowed to be transported in accordance with the rules of the Ministry of Transport.



Land transport vehicles



اللوابد بجميع أنواعها
لوابد لنقل المعدات
الثقيلة والآلات

Lowbed of all types
Lowbeds for transporting heavy equipment and
machinery



التريلات بجميع أنواعه
ستارة، سطة وجوانب ألماني

Trailers of all types
Curtain, flatbed and German sides



الدينات بجميع أنواعها
صندوق وشبك

Small trucks of all types
Box and net



البرادات بجميع
أنواعها
Coolers of all type



اللوري بجميع أنواعها
صندوق وشبك

Lorries of all types
Box and net

Success Partners

شركاء النجاح

نفخر بقدرتنا على تكوين شراكات ناجحة لنمضي قدماً نحو نجاحات أكبر ونواكب التطور لتقديم أفضل الخدمات باحترافية عالية.

We are proud of our ability to form successful partnerships to move forward towards greater successes and keep pace with development to provide the best services with high professionalism.



معلومات الاتصال

Contact Us at:

Client Relations Department

0553011949

info@gulf-miles.com

Sales Department :

Sales Manager (Mr. Thomas)

s.thomas@gulf-miles.com

0552268020



WWW.GULF-MILES.COM

العنوان: مبنى رقم 3675 - شارع المعادى - حى الرويس - جدة -
المملكة العربية السعودية . الرمز البريدي 22416

Address:

Building No.3675 – Al Maadi St. Ruwais Dist. Jeddah
Kingdom of Saudi Arabia.

Zip Code 22416

